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Zapytanie 

 

w sprawie: wzmocnienia jezdni Sikorskiego na nieremontowanych odcinkach  

 

 

W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z pytaniem czy możliwe jest wzmocnienie przed 

zimą południowej jezdni Sikorskiego od Zgierskiej do Świtezianki i północnej od Helińskiego do 

Zgierskiej (te nitki nie były remontowane)? Latem nie zostały wycięte zabezpieczone poprzedniej 

zimy ubytki i nie wstawiono punktowo nowego asfaltu. 

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 

 

 

 

 

 


